

# Abu Ghazaleh Intellectual Property - TMP Agents

Patents, Trade Mark, Designs & Copyright Attorneys & Agents

## DEED OF ASSIGNMENT

This assignment is made between

The Firm: .....

Of: .....

Hereinafter referred to as "The Assignor",

And:

The Firm: .....

Of: .....

Hereinafter referred to as "The Assignee",

### AGREED THE FOLLOWING:

Article 1/ The Assignor is the owner of Trademark ".....", registered in Tunisia in ....., under number .....

Article 2/ By the present, The Assignor has assigned the whole property of the said trademark to the Assignee, who accepts the Assignment.

Article 3/ This Assignment is conditioned to the terms agreed upon between the parties.

Article 4/ This Assignment will be deposited in the National Institute for Standardization and Industrial Property, and registered and given the nature of its opposability against third-parties.

At this end, all powers are given to the bearer of the present extract.

Made in three copies, and in good faith.

In ....., the ....., 2008

The Assignor

.....

The Assignee

.....

## CONTRAT DE CESSION DE MARQUE

Entre les Soussignés

La société:

Ayant siège au:

Ci-après dénommée "le cédant",

et

La société:

Ayant siège au:

Ci-après dénommée "le cessionnaire",

### IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :

Article 1/ Le Cédant est titulaire de la marque Tunisienne ".....", enregistrée à l'INNORPI le ....., sous le numéro .....

Article 2/ Par la présente, le cédant a cédé la propriété pleine et entière de la dite marque au cessionnaire, qui accepte la cession.

Article 3/ Cette cession est consentie aux conditions convenues entre les parties.

Article 4/ La présente cession sera déposée à l'Institut National de la Normalisation et de la Propriété Industrielle et enregistré et acquis le caractère de son opposabilité aux tiers.

A cette fin, tous pouvoirs sont donnés au porteur du présent extrait.

Fait en trois exemplaires, et de bonne foi

A ....., en ....., 2007

Le Cédant

.....

Le Cessionnaire

.....